
Referat af forretningsudvalgsmøde 1. sept. 2015. 

 

Vagn Hesselager havde skrevet nogle emner ned, der skulle drøftes på mødet. Som 

det første var der dagsorden til Repræsentantskabsmødet 8. september, dernæst 

møderne i henholdsvis LASS og SLA. Årsagen til de manglende på referater fra de 

oprettede grupper, samt oprettelse af en økonomigruppe. 

Der er indgået referat fra IT-gruppen, og PR-gruppens referat blev afleveret på mø-

det. Vi skønnede, at de øvrige grupper, på grund af ferie, ikke havde afholdt møder 

endnu.  

Vagn foreslog, at vi beder hjemmesidegruppen oprette en side for hver af grupperne 

og en for forretningsudvalget, og at referater fra de tilhørende grupper fremover 

bliver placeret under de respektive grupper. 

Svend Erik Olsen, der er i lokalegruppen, fortalte at han planlagde et møde med 

Tandslet arkiv, som det første i sin gruppe. Arne Jessen havde ikke ønsket at være i 

gruppen med Historisk Atlas, men hellere ville deltage i lokalegruppen, det blev ac-

cepteret af FU. 

Kai V. Jørgensen mente ikke han havde overskud til at deltage i Kulturgruppen, i 

hans sted vil FU pege på Kaj Woelke. 

Else fortalte om de tiltag, der var sket i hendes gruppe, og at den allerede har sit 

næste møde den 7. september. Store Billeddag på Slottet blev også nævnt. 

FU har aftalt et møde med kommunens repræsentanter, Carsten Nicolaisen og Bjar-

ne Kjær Christensen, den 29. september 2015 kl. 13.30 til 14.30. Vi ønsker at præ-

sentere os selv og have en generel drøftelse af økonomien og det arbejde vi har sat i 

gang. 

Der blev lavet udkast til en dagsorden til Repræsentantskabsmødet, som efterføl-

gende er sendt ud. 

Næste møde i FU er planlagt til 20. oktober 2015 kl. 9.00 

Referent Else Egholm. 


